
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 6. maj 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål AH
Vil ministeren redegøre for, hvilken betydning ministeren mener det har for en værdig 
ældrepleje, at antallet af ansatte pr. ældre er faldende?
Der henvises til artikel i NB-økonomi:
https://www.nb-okonomi.dk/2022/05/04/antallet-af-ansatte-pr-aeldre-er-faldet-under-s-re-
geringen/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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